
 

 

Protokoll för styrelsemöte med Björbo Intresseförenings styrelse 

2010-09-06 klockan 18.30, Föreningslokalen, IOGT, Björbo 

Närvarande: Jan Åkerström, Christer Nilsson, Maria Svensson, Maria Gråbo, Anna Lundström och Kajsa Eljas. 

Frånvarande: Sören Dahl 

§1. Julmarknaden läggs den 27 november, planeras vid kommande möten. 

§2. Barkbåtsracet kunde inte genomföras i år. Pga miss i kommunikationen sattes inte annons in i tid. 

Förslag har kommit om att göra ett mer genomarbetat arrangemang nästa år, i samarbete med 

restaurangen vid rastplatsen och Björbo IF.  

§3. Friluftsfrämjandet påpekade att vandringslederna runt Björbo håller på att växa igen, ett förslag var 

att be älgjägarna röja i samband med att de gör i ordning sina pass. 

§4. Slogboden vid Kärringforsen har fått ett plåttak. 

§5. Christer redogjorde för inkomna räkningar men även ett bidrag från en nöjd familj som badat i 

bassängen och uppskattade trivseln. 

§6. Utkikstornet har fått en flaggstång uppsatt, vidare underhåll tas upp på nästa möte. 

§7. Röjningsdag 11/9: Jan har hämtat kartor hos kommunen vilka visar ägogränserna i byn som underlag 

för planeringen av röjningen. En lista på områdesansvariga togs fram vilka har ansvar för var sin del av 

byn. Samling kl 8.30 vid Fänforsens Rastplats. Intresseföreningen ordnar med förtäring under dagen. 

Utförlig annons kommer i FlodaBladet. 

§8. På nästa möte ska gamla ärenden gås igenom. 

§9. Nästa möte: 4 oktober kl 18.30 i Föreningslokalen. 

§10. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet 

 

Maria Svensson 

 


